
 

 

Evaluering af landbrugssæsonen 2024 

Team: Drivhus 

Indsamler af teamevaluering: Mette G, men jeg har altså selv udfyldt det hele? 
 

Hvad forventede/håbede teamet 

for sæsonen? 

At det ville lykkes os at dyrke nogle tomater i det ene drivhus. 

Hvordan er det gået 

(produktionsresultater)?  

Over al forventning for en flok af stort set uprøvede 
drivhusmennesker.  

Hvordan har udefrakommende 
forhold (vejrlig mv) spillet ind? 

Ja, men Solvejg har været god til at vejlede i forhold til 
vandmængder på varme dage.  

Har samarbejdet i jeres team været 
godt? Har arbejdet været 
overkommeligt? 

Arbejdsbyrden har været overkommelig med peak, da tomaterne 
skulle plantes og efterfølges bindes op.  
Det er mit første år som tovholder, og det synes jeg har været en 
rigtig svær opgave, som jeg slet ikke var klædt på til.  

Har kommunikation om mængder 
af afgrøder og timing af høst 
fungeret med køkkenet? Og med 
engrosteamet? 

Da alt har været nyt for mig både som tovholder og tomatpasser, 
har jeg ikke haft overskud til kommunikation med engros. Jeg har i 
stedet prioriteret at der har været tomater nok til fællesskabet.  

Har landbrugsrådet fungeret 

tilfredsstillende for jeres team? 

Jeg ved faktisk ikke, hvad jeg kan forvente, så det kan jeg ikke 
forholde mig ordentligt til.  

Hvordan har samarbejdet mellem 

landbruget/jeres team og 

gartneren fungeret? 

Det har været et begrænset samarbejde. Jeg føler, at drivhuset er 
havnet lidt mellem to stole; gartneren og dem med erfaring fra 
drivhuset, men hvor jeg egentlig har stået lidt alene med noget der 
føltes som store beslutninger. Heldigvis kom der jo tomater ud af 
det! 

Hvordan har samarbejdet med 

wooferne fungeret for jeres team? 

Fint. Det var en stor hjælp, da der skulle graves huller til at sætte 
planterne ned. Men jeg oplever, at jeg skal være meget præcis i min 
instruktion, hvis jeg vil have det rigtige resultat. 

Hvordan har de fælles arbejdsdage 

fungeret for jeres team? 

Det har jeg ikke fået nok ud af. Der har været for mange bolde i 
luften til at jeg har kunne benytte mig af en fælles arbejdsdag. Og så 
er der svært at iværksætte en fælles arbejdsdag, når jeg ikke har 
særlig stor viden på området. 

Har prioriteringen mellem intern 
afsætning og levering ud af huset 
været ok? 

Jeg har stort set kun prioriteret intern afsætning.  

 
 

 



 

 

 


